
 

  

 

 

 De heer Van Neuren 
p/a griffie 

  
 
 

  

 Uw brief van: 28 april 2023 Ons kenmerk: 802471 
Uw kenmerk: - Contact: K. Djodikromo 

 Bijlage(n): - Doorkiesnummer: 140180 
   E-mailadres: k.djodikromo@bar-organisatie.nl 
   Datum: 2 juni 2023 

 
 
Geachte heer Van Neuren, 
 
Op 28 april 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over de tenaamstelling van de gemeentelijke 
belastingen. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag 1 
Kan het college aangeven waarom ondernemers met een eenmanszaak of VOF de aanslag op 
persoonlijke naam ontvangen voor aanslagen die betrekking hebben op zakelijk onroerend goed? 
 
Antwoord: 
De basisregistratie van het Kadaster ligt ten grondslag aan de WOZ-aanslag. Het Kadaster registreert 
geen eigendommen op naam van een VOF, maatschap of eenmanszaak, aangezien die geen 
rechtspersoon zijn. Aanslagen voor het eigendom staan dus altijd op de persoonlijke naam. Dit geldt ook 
voor gehuurde objecten. Bovendien is er bij deze rechtsvormen sprake van een rechtsvorm zonder 
rechtspersoonlijkheid waarbij hoofdelijke aansprakelijkheid van toepassing is voor alle schulden van de 
onderneming waartoe ook zakelijk onroerend goed wordt gerekend. 
 
Vraag 2 
Is het college het met ons eens dat een gecombineerde aanslag van zowel zakelijk als privé op 
persoonlijke naam, voor een ondernemer lastiger is om in de administratie van het bedrijf te verwerken? 
 
Antwoord: 
De aanslagen worden zoveel mogelijk verenigd op één aanslagbiljet. Het is dan ook mogelijk om de 
aanslag ten laste van verschillende bankrekeningen te betalen, maar dit kan niet via automatische 
incasso. 
 
Vraag 3 
Aangezien ook de zuiveringsheffing bedrijf van WSHD op de gecombineerde aanslag staat en SVHW 
een gemeenschappelijke regeling is met nog meer gemeenten begrijpen we dat een dergelijke wijziging 
van de tenaamstelling niet vanzelfsprekend is. Ook kennen we de (financiële) consequenties niet van een 
dergelijke aanpassing voor alle deelnemers. Toch zouden we het college willen verzoeken dit in een 
komend AB en/of DB van SVHW aan de orde te brengen. Is het college bereidt dit te doen? 
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Antwoord: 
Gelet op de antwoorden 1 en 2 is dit niet aan de orde. 
 
Vraag 4 
Sinds 2021 int de gemeente Ridderkerk alleen nog maar een eigenaren gedeelte OZB niet-woningen. Het 
percentage is tot stand gekomen door het daarvoor gebruikte gebruikers gedeelte OZB niet-woningen 
samen te voegen met het toen veel lagere eigenaren gedeelte OZB niet-woningen. Bij de aanslag 
gemeentelijke belastingen 2021 zat een bijsluiter over hoe het percentage was opgebouwd. Verhuurders 
konden n.a.v. deze bijsluiter toch een deel van de OZB doorbelasten aan de huurder. In de aanslag 
vanuit SVHW ontbreekt deze bijsluiter.  
 
Zat bij de aanslag gemeentelijke belastingen 2022 ook een dergelijke bijsluiter met deze informatie?  
 
Antwoord: 
Ja.  
 
Vraag 5 
Zo ja, wat is de reden dat deze niet meer bij de aanslag gemeentelijke belastingen 2023 vanuit SVHW 
zat?  
 
Antwoord: 
Een gebruikersdeel OZB kennen we sinds belastingjaar 2021 niet meer, dus staat en stond ook niet meer 
op de aanslag vermeld. Ook niet wat het zou zijn geweest als we nog wel een gebruikersdeel zouden 
heffen. 
 
Wel hebben we rondom de transitie naar het afschaffen van het gebruikersdeel OZB (c.q. verleggen naar 
de eigenaar) in de bijsluiter bij de aanslag uitleg gegeven over het vervallen gebruikersdeel en het 
verhoogde eigenaarsdeel. Op basis hiervan konden eigenaren met hun huurders/gebruikers in gesprek 
gaan over het gewijzigde beleid en afspraken maken over onderlinge verrekening. In die uitleg hebben 
we destijds aangegeven dat men uit kan gaan van een percentage van 44% van de WOZ waarde als 
gebruikersdeel. Dat percentage kan men nog steeds hanteren. Op de bijsluiter bij de aanslag 2022 
hebben we deze informatie nog eenmalig herhaald. 
  
De beleidswijziging mag inmiddels als bekend worden verondersteld bij de huurders/gebruikers. Eigenaar 
en huurder/gebruiker hebben ruim twee jaar de tijd gehad om e.e.a. onderling met elkaar te regelen, 
bijvoorbeeld door middel van de huurovereenkomst. 
 
Vraag 6 
Zo ja, kan deze alsnog verstrekt worden?  
 
Antwoord: 
Op verzoek van belanghebbende wordt per brief alsnog een toelichting verstuurd.   
 
Hoogachtend, 
 
het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
de secretaris    de burgemeester, 
 
 
 
 
dhr. H.W.J. Klaucke   dhr. C.A. Oosterwijk 


